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Sissel Grimsrud kom for å informere om bolyst-prosjektet. Hun orienterte om en undersøkelse 
om næringskraft og bolyst. Prosjektet handler om å skape interesse for å bo i Indre Fosen. For 
å få til dette jobber de for å skape arbeidsplasser og å forbedre de tettstedene vi har i 
kommunen. Undersøkelsene de har gjort viser at mange ønsker et bedre kollektivtilbud mellom 
tettstedene. Vi gir også innspill på at vi trenger et bedre kollektivtilbud for å skape samhold i 
kommunen og for at flere skal føle tilhørighet til kommunesenteret.  
 
 
 


